PN1



Super Power H<mark>eroi</mark>ns! 我們是超級英雄,有無窮力量!



It's Dragon Boat race time! 划、划、划!划龍舟!



Welcome to the PIPS Healthcare Centre! 歡迎來到我們的診所,你需要看病嗎?



It's summer time! 夏天到了,我們一起堆城堡吧!

Class News 我們的近況:

Thank you to all the parents who took time to participate in the Tuen Mun Park visit and Open House.

A very 'Happy Birthday' to the children born in May, June and July. Wishing you all the very best!

Happy Birthday to Kwok Siu-ping and WU Sum-yuet.

Teacher's Corner 老師的話:

It has been so nice to see the children getting involved in a variety of activities. Children have participated and co-operated well. We learnt about firefighters and doctors and learnt to say 'Thank You All' to all the community helpers during the theme. In the 'Summer' theme children could share their experience of different summer activities they do. Parents had an opportunity to spend time with their child during Open House which was enjoyed by all.





A memorable day with our parents! 這是一次難忘的出外參觀體驗!



We are exploring the world of colours 看看這是什顏色!



Super Heroes of PN2 are here! 我們是超級英雄!



Look at the different kinds of shells 看看我們在貝穀內發現了甚麼!

- We celebrated our 5th birthday party on 6th June. PN's birthday celebration was 'Super Hero'. Our Birthday Rock Stars are:
 - CHEUNG Yuet-ling & LAU Chin-chung
- Children enjoyed the 'Thank You All' I Love Summer' theme very much. They were able to say what they want to be when they grow up and enjoyed summer activities which we arranged at school such as playing with sand & shells, mixing colours and shadow play. I would like to say thank you to all the parents who joined our 'Parent Open House'.

Teacher's Corner 老師的話:

The children are growing rapidly. Each and every day they learn new words and phrases and it is wonderful to hear and see them engage with their teachers and peers in such a positive way. Children have participated well in all the learning activities such as practising fine motor skills by squeezing paper, learning gross motor skills such as catching, throwing and kicking a ball, but they have especially enjoyed story time.

Since the weather is beginning to get warmer children have started their toilet training. I'm very glad to say that almost 90% of PN2 have already said bye bye to their diapers. This is a wonderful collaboration of parents and school. I would like to thank all the parents and caregivers for their continued support.



Look! The ice is melting and is turning into water! 你看,冰正在融化,變成水!



We made beautiful summer fans. 你看,我們製作的夏日扇子很漂亮呢!



Our milk has turned colourful, it's amazing! 牛奶變成彩色,真神奇!



Summer is here. It's time to go to the beach. 夏天到了。是時候去沙灘了。

本園在 5-6 月,舉行了的特別活動有「星空歷 險」主題生日會、母親節和父親節慶祝活動, 幼兒都享受不同活動所帶來的樂趣,並留下美 好回憶。

在「小實驗大發現」的主題,小朋友們對這個主題充滿好奇心和探索精神,他們享受與老師和同伴一起做實驗,初步認識了科學的知識,包括混合顏色、浮和沉、觀察水蒸氣等活動。在「夏日樂繽紛」的主題,我們透過不同遊戲中學習了不同的夏天物品和消暑方法。我們更認識夏天的食物,還製作了乳酪和雪糕窩夫。

5-7月的生日之星有羅亦嵐、廖映潼、湯汶慧、胡心悠、溫揚銘,祝您們生日快樂!

Teacher's Corner 老師的話:

Ms.Pinky





Look! A rainbow appears! 看!彩虹出現了!



The Dragon Boat Festival is cominglet's go dragon boat racing. 端午節來了,我們一起划龍舟。



Happy birthday to those children whose birthdays are in May, June and July! 祝 5, 6, 7 月生日的小朋友,生日快樂!



Our dads came to school and played games with us. It was so much fun! 爸爸來了學校和我們一同玩遊戲,很開心呢!

- 透過遊戲及故事,我們認識了母親節及父親節, 並製作小禮物送給媽媽,還和爸爸共渡了一個愉快的早上呢!
- 6月6日是5,6,7月生日會,主題為「星空歷險」, 小朋友都用心打扮,並十分投入於遊戲當中!
- 於「小實驗大發現」主題,小朋友進行了不同的 科學活動,例如:彩虹冰畫、彩虹火山等,過程 中幼兒表現興奮,增加了他們主動探索的精神。 另外,在「夏日樂繽紛」的主題中,幼兒透過各 種遊戲,認識了夏天的活動。

5、6、7月的生日之星有:

◎施蘊玥 ◎覃 靖 ◎賴昕妍 ◎李幸熹 ◎徐<mark>芯妍</mark> Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

這兩個月我們分別運用不同的實驗及 遊戲進行學習,看到你們投入於課堂當中, 又會主動參與遊戲活動,感覺到你們都很享 受學習的樂趣!

時間一眨眼便過去,轉眼間我們已經快 共渡了一個學年。假期過後你們便會成為LK 的哥哥姐姐,希望你們能繼續保持愛學習、 樂於助人的心,迎接未來的旅程吧!

在此預祝大家有一個愉快的暑假!

NS



Bubble, cat<mark>ch!</mark> 泡泡,我來了!



I have red, you have yellow, let's make orange! 我有紅色,你有黃色,我們弄橙色吧!



The rainbow volvano is amazing! 彩虹火山太神奇了!



Wow, different shapes appear! 哇,電筒下出現了不同的形狀。

Class News 我們的近況:

- On 6th June, we had our 'Star Adventure' themed Birthday Party, the 'aliens' and astronauts enjoyed the games and snacks very much.
- On 13 th June, we held a Father's Day activity that invited male family members to join us for play and snacks, everyone had lots of fun.

Our May, June and July Birthday Stars are:

© CHOW Yat © GAMBARDELLA Carlos

Happy Birthday to you all!

Teacher's Corner 老師的話:

Wow! Can you believe how fast time flies? It feels like just yesterday we were starting our journey together, and now we have so many wonderful memories to cherish! We've laughed, played, and learned together, making each day special. I will always treasure the fun times we had, from storytime to our adventures.

As we head into summer, I hope you enjoy every moment! Spend time with your family, explore new things, and have lots of fun. Remember, I will be thinking of all the happy times we shared. Have a fantastic summer holiday!

Ms.Venus



We are finding a rainbow. 彩虹!彩虹!你在哪?



I c<mark>a</mark>ught the ball! 你們一定避不開我擲的球。



Light box drawing is so much fun! 很有趣啊!可以在沙上畫圖案,還可以寫字。



Happy Father's Day! 爸爸及外公來學校一起遊戲,真開心呢!

Class News 我們的近況:

- 5月9日是慶祝母親節活動,我們扮演懷孕的 媽媽,體驗媽媽的生活,更製作髮夾作為母親 節禮物。
- 5月23日是「瘋狂髮型日」,我們當天戴上不同的頭飾上學及在活動中為老師設計了新的 髮型。
- 6月6日是第五次生日會,主題是「星空歷 險」,玩了關於太空的遊戲,很有趣呢!
- 6月13日是慶祝父親節的活動,我們邀請爸爸 及外公到校進行遊戲更一同享用精緻茶點。
- 5、6、7月的生日之星有畢彥禧、陳籽叡 和林想業。

Teacher's Corner 老師的話:

在這兩個月的主題內,幼兒進行了各種實驗,當中能展現他們探究的精神,老師十分欣賞幼兒們主動參與,勇於發問。而「夏日樂繽紛」是以遊戲作教學活動,所以幼兒十分投入課堂,「傳句子」及「有口難言」的遊戲中,能看到幼兒之間的合作及善於表達。

不經不覺已到學期的尾聲,希望你們把所學的知識及技能在下學年 UK 學以致用,加油啊!我會繼續為你們打氣♡。

Ms. Chelsea

LX2



We designed a new hairstyle for Ms Frances. 我們為 Ms Frances 設計了新髮型。



Look! We found an alien. 看!我們發現了外星人.



We are leaning to make groups of 5. 我們學習了5個1數!

Class News 我們的近況:

本園在 5-6 月,舉行了的特別活動有瘋狂髮型日、第五次生日會、母親節和父親節等慶祝活動,幼兒都享受不同活動所帶來的樂趣,並學會愛惜家人。在「實驗大發現」的主題中,幼兒透過不同的實驗認識了光與影的關係及水的特性,從活動可見幼兒對不同的事物都充滿好奇心,會積極參與科學實驗並找出背後的原理。而在「夏日樂繽紛」的主題,幼兒透過不同遊戲中學習了認識了夏天的天氣、食物及用品。在無火煮食活動,幼兒製作了不同的消暑食物,包括鮮果芭菲、雜果賓治及啫喱。

5、6、7月的生日之星有:

◎劉玥兒 ◎李汝騫 ◎胡皓舜 ◎張栢睿 Happy Birthday to all of you!



Summer parfait is delicious. 芭菲真好吃。

Teacher's Corner 老師的話:

轉眼間到了學期的尾聲,LK2的幼兒將要成UK的大哥哥姐姐。今天大家都在各方面有所成長,例如自理能力、社交能力等,而在課堂中大家都能踴躍分享生活經驗及發表意見,所以現在你們已經能成為其他幼兒的好榜樣。希望你們好好享受暑假的時光,我們在下個學期再見。

Ms Frances

LK3



We are checking the temperature with a thermometer. 我們懂得用溫度計量度水的溫度。



Hey! We are searching for letters hidden in the ice. It is so much fun!

你看!我們在冰內找尋英文字母,真是好玩。



Tug of war with our fathers!!

加油!加油!用力。



- On 9th May, we celebrated Mother's Day, we had a drama show, stories and games.
 We also made our own hairclip for our Mummy.
- Our 5th birthday party was on 6th June. Happy birthday to the birthday stars: Henry, Oliver, Hannah and Ho-kwan.
- On June 13th, we celebrated Father's Day.
 Daddies came to school, played games, and had a tea party with us. It was so much fun!



Wow we have discovered monsters!

我們找到很多外星人!

Teacher's Corner 老師的話:

In the science theme, we learnt about and conducted so many science experiments about water. Children should great curiosity in the various experiments and are now able to explain the water cycle. In the summer theme, we enjoyed lots of games and explored various summer activities. I wish all of you a meaningful and wonderful summer this year and don't forget to prepare for your upcoming UK life.

Ms. Aqsah

LK4



Let's find our colour partners! 來找找有相同顔色頭帶的同伴。



Let's explore the magic of density and colour through a lava lamp experiment.
來透過熔岩實驗探索密度與顏色。



Look at our new daddies on Father's Day! 在父親節看看我們的父親。



What should we buy for the LK4 children? 我們應該買什麼食物給 LK4 的小朋友?

Class News 我們的近況:

- On 9th May, we celebrated Mother's Day with a variety of fun activities and storytelling. We also made a DIY hair clip for our mums.
- Our 5th birthday party was on 6th June.

 Happy birthday to the birthday stars: Lam
 Charlotte Hoi-ching, Chow Ching-yin, and
 Sun Ho-sum!
- On 13th June, we celebrated Father's Day with our dads. We played various games and challenges with them and had a wonderful tea party together.

Teacher's Corner 老師的話:

In May, we focused on the science theme; we learnt about and explored various experiments centred on water. Children demonstrated curiosity and eagerness to discover more. Recently, we have been discussing summer activities and have played some games together.

As we reflect on the countless achievements of LK4. I am immensely proud to observe children becoming more independent and showing curiosity towards learning. I look forward to seeing how much you all have grown when we returnin September. Have a wonderful summer!

Ms. Sohana



Look at our crazy hairstyle for Crazy Hair Day. 看看我們的瘋狂髮型吧!



Cheers to our last birthday celebration at PIPS. 這是我們在 PIPS 的最後一次生日慶祝活動。



We're preparing the artwork for Mother's Day. 我們正準備母親節禮物!



Musical games. 一起用樂器玩遊戲!

- Children were able to write their homework in their handbook every day and have also been able to experience 'recess time' during the P.1 orientation.
- They worked really hard in preparation for their graduation and their efforts have been rewarded.

The May, June and July Birthday Stars:

©Jeff ©Pak-hei ©Cody ©Angus ©Toby ©Lewis

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

Congratulations, graduates! You all made it! It has been a pleasure to watch everyone getting ready and fully equipped for Primary One. You were all able to adjust to the new environment and teaching approach demonstrating incredible growth. Always remember the moments and adventures you shared at PIPS. I am sure that everyone of you will flourish as outstanding elementary students in September!

Ms. Lisa



I am a caterpillar. 我是一條毛毛蟲。



We are making a 'DIY calm bottle'. 我們在製作一個「星空冷靜瓶」。



Haha~ I avoided Mr. Kalian's interception successfully. 哈哈~我成功避過 Mr. Kalian 的攔截。



We used some clips to measure the length of the Lego. 我們用了萬字夾來量度樂高的長度。

- ◆ 5-6月期間,我們模擬了小學生活,學習不同科目的知識,更到小學裡進行體驗活動,這讓小朋友都能預先適應小一生活,而且小朋友亦十分享受。
- ◆ 在這兩個月中,我們不但舉行了「星空歷險生日會」,也舉行了首屆「瘋狂髮型日」,小朋友都帶著各種有趣和創意的髮型回校,讓整個校園都充滿歡笑與活力。
 5、6、7月共有5位生日之星:

②潘熹諾 ②陳諾言②傅柏皓 ②李源博 ②陳洛瑤◇生日快樂 ◇

Teacher's Corner 老師的話:

幼稚園的生活即將畫上完美的句號,為小學的生活展開新篇章。在最後這段幼稚園的日子裡,看到你們一直的進步,也快速適應了小一學習模式,老師十分欣賞和欣慰。相信你們也十分期待小學的生活,你們要繼續把所有學到的知識填滿屬於自己的小寶箱,讓它陪伴你迎接更精彩的未來!☆

Ms. Janice



看看吧!我能用手走路。



W<mark>ow! Th</mark>e cho<mark>co</mark>late turned into a rainbow! <mark>嘩!朱古力變成彩</mark>虹呀!



Does it look good? This is my new hairstyle. 好看嗎?這是我的新髮型。



The puppy is very cute, let me touch it. 小狗很可愛,讓我摸摸牠。

Class News 我們的近況:

- 本 這兩個月,我們舉行了不同的特別活動,包括參觀靈光小學及深井天主教小學,亦舉行了生日會。
- 本 在「小一模擬課程」,幼兒開始學習寫家課冊,分科目上課和進行記憶遊戲。

Teacher's Corner 老師的話:

恭喜大家即將畢業了,未來的小學生活 會有更多新挑戰,但老師相信,你們一定可 以用你們的勇氣和智慧去面對。記得要保持 那顆愛學習的心,遇到困難不要怕,勇敢地 問問題、試著解決,因為你們比自己想像中 還要厲害!祝福你們,願你們的未來充滿光 明和希望!





I love my friends. 我爱我的朋友。



耶!我們成功了!



Do you want to go through the obstacle course we designed? 你要來挑戰我們設計的障礙賽嗎?



We experienced an interesting visit to a primary school. 我們體驗了有趣的小學生活。

- 我們在5-6月進行了小一模擬課程, 嘗試接觸中英數常不同的科目,亦參 觀了兩間小學,讓小朋友對小學生活 也有一定的了解。
- <mark>這兩個月裡,學校亦舉行了各式各樣</mark> 的特別活動,包括「瘋狂髮型日」、母 親節及父親節慶祝活動等,更邀請爸 爸們一起玩遊戲,我們都樂在其中! 5、6、7月共有6位生日之星:

②馮敏芝 ②潘藍天 ②謝振朗 ②伍恩祈 ②陳睿言 ②葉泳妍

♪Л祝你們生日快樂♪♪

Teacher's Corner 老師的話:

幼稚園生活即將結束,你們準備展 開一段新的學習旅程。這段時間裡,你 們學會了珍貴的知識,認識了可愛的朋 友,也渡過了無數的快樂時光,老師為 你們的努力和成長感到驕傲。

各位小小探險家,準備打開小學的 大門,有更多精彩的冒險等著你們。祝 福你們,為夢想起飛!?

Ms. Janice

Language Corner ~ English >





PN role-play activities.



N class practising letter formation.



LK class learning how to 'blend' & rhyme.



UK1 prepare for the English Graduation speech.

English Language and Phonics News:

As we come to the end of another successful school year it is time to find out what the classes have been up to during their final 2 months of school and how they are preparing to continue on their educational journey.

PN children have had a fabulous time pretending to be a multitude of community helpers, especially the 'hands-on' cow milking activity! They have engaged in summer related games and stories and are now ready to hit the waves at the beach! They have all grown in so many ways, most notably physically, emotionally and socially, and we can't wait to see them develop even further in the KG section next year ©.

N children have finalised learning all the sounds of the alphabet letters and are able to hold their pencils well; it won't be long before they're practising their letter formation in LK Class!

LK children have perfected their letter formation and have embarked on their journey of learning to read, write and spell using the skills they have learnt in their phonics classes. They're now ready for the more challenging environment of the UK level.

> **UK** children have worked tirelessly to finish all the set learning tasks. Having gained a solid foundation in their English reading and writing skills and learnt some introductory grammar concepts they are now ready to tackle the demands of P1. Congratulations Graduates!

The holidays are fast approaching, we would like to wish everyone a relaxing and fun summer, wherever you might be! 🜣 😭 🖘 🛶

Ms Anna & Mr Jojo





老師的話

本學期,小朋友透過遊戲、故事、歌舞、實驗、表演等多元的活動,普通話的聆聽和說話能力大有提高,還在活動中學習了合作和社交。期待小朋友百尺竿頭更進步。

郭老師



Teacher's Corner

老師的話

本學期又到尾聲了,時間真的過得十分快!小 朋友在不斷進步,他們亦享受活動帶來的樂趣,真 是開心!來年,大家都要繼續努力啊!

Mr. Kalian